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Zápis z výroční valné hromady Klubu ELEKTRON, z.s. , konané dne 1.12.2016 od 15 hodin 

v aule Prof. Kalendovského FEKT VUT, Technická 10, 616 00 Brno.  

 

Program valné hromady byl následující (v závorce jsou uvedena jména zodpovědných funkcionářů): 

1. Uvítání, schválení programu valné hromady (Chmelař) 
2. Proslovy zástupců obou fakult (FEKT a FIT) 
3. Volba pracovního předsednictva (Chmelař) 

a. Předseda pracovního předsednictva: doc. Miroslav Linhart           
b. Člen pracovního předsednictva doc. Milan Chmelař 

4. Volba komisí Mandátová: Oldřiška Neumannová + návrh z pléna                       
   Návrhová: Ing. Jiřina Vlčková, Ing. Ivan Dírer + návrh z pléna 
5. Zpráva o činnosti za rok 2016 (doc. Milan Chmelař) 
6. Zpráva o hospodaření (Ing. HelenaPálková) 
7. Zpráva Kontrolní komise (Libuše Roučková) 
8. Volba čestného člena (návrh přednese doc. Milan Chmelař) 
9. Diskuse 
10. Závěr  

Výroční valnou hromadu zahájil předseda klubu M. Chmelař. Uvítal všechny přítomné a 
přečetl navrhovaný program valné hromady.  Oproti programu, který byl zveřejněn na 
webové stránce klubu a rozeslán všem členům (elektronickou poštou a normální poštou 
členům, kteří elektronickou poštu nemají) byl z navrhovaného programu vypuštěn bod 2. 
Zástupci obou fakult se z účasti na valné hromadě omluvili. Vyzval přítomné k přednesení 
případných připomínek k programu. Připomínky nebyly a program byl schválen jednomyslně. 
Po této úvodní části následovala volba pracovního předsednictva ve složení (psáno bez 
titulů): 
Miroslav Linhart – předseda pracovního předsednictva 
Milan Chmelař    - člen pracovního předsednictva 
Volba byla jednomyslná, nikdo se nezdržel hlasování. 
Poté se ujal dalšího řízení valné hromady Miroslav Linhart. 
Následujícím bodem byla volba komisí, mandátové a návrhové ve složení: 
Komise mandátová: za výbor Oldřiška Neumannová, návrh z pléna:Eva Roztočilová, Bohuslav 
Roztočil 
Komise návrhová: za výbor Jiřina Vlčková, Ivan Dírer, návrh z pléna Alena Roubalová 
Při následném hlasování byly obě komise schváleny jednomyslně,  bez přípomínek. 
Po tomto hlasování vyzval Mirek Linhart předsedu klubu k přednesení zprávy o činnosti klubu 
za rok 2016. 
Poté přednesla zprávu o hospodaření hospodářka klubu Helena Pálková. Uvedla všechny 
příjmy a vydání, včetně informace o konečném stavu účtu a stavu hotovosti. 
Následovala zpráva Kontrolní komise, kterou přednesla její předsedkyně Liba Roučková. 
Kontrolní komise neměla žádné výhrady k vedení listinných materiálů klubu, k činnosti 
výboru, k vedení účetnictví ani k ochraně osobních údajů členů. 
Předposledním bodem programu byla volba Zdeňka Piňose čestným členem klubu. 
Důvodovou zprávu k udělení čestného členství přednesl předseda klubu Milan Chmelař. 
Členové jednomyslně vyslovili souhlas čestným členstvím Zdeňka Piňose a odměnil jej za 
jeho dlouholetou a přínosnou práce ve prospěch klubu potleskem. Poté mu byl předán 
diplom čestného člena klubu. 
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Posledním bodem programu byla diskuse. V rámci diskuse vystoupil Zdeněk Piňos, poděkoval 
za uznání a udělení čestného členství a seznámil přítomné s okolnostmi založení klubu 
Elektron s podporou tehdejšího vedení VUT a FEI. V diskusi vystoupila také L. Roučková a 
vyzvala všechny členy klubu k podání návrhů na akce pro rok 2017. Tento návrh byl 
zapracován do usnesení valné hromady.  
Závěrečné slovo přednesl po vyzvání Mirka Linharta předseda klubu Milan Chmelař. Poté 
byla valná hromada ukončena. 
 
V Brně dne 1.12.2016 
 
                                                                       Zapsal:            Milan Chmelař  
 
  


